
Seniorbofællesskabet Hjorteparken  

Bestyrelsesmøde nr. 40  

  

Dato: 15. august 2022    Sted: Fælleshuset    kl.: 19:00  

Referent: AZ  

Afbud: Jette, Merete, Frank  

________________________________________________________________________________ 

Referat  

1. Godkendelse af dagsorden. - Dagsorden er godkendt  

  

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde nr. 39. - Referatet er godkendt.  

  

3. Orientering fra formand  

  

1. Status siden sidst.  

2. Status budgetmøde den 29.8.2022 

Der er modtaget to indlæg fra en bofælle. Indlæggene behandles på mødet. 

3. Status mangleudbedring Skjøde 

Generelt er vores tålmodighed ved at være opbrugt og det skal overvejes, hvilke skridt der 

skal tages i forhold til Skjødes håndtering og fremdrift vedr afjælpning af 1 års manglerne. 

Emnerne er de samme som de har være i lang tid. Senest har der været gennemgang på 

Chefniveau med Skjøde og Anders, OKF den 6.7.2022. Efterfølgende er der ikke sket særlig 

meget vedr. de aktuelle ikke afsluttede emner som er: 

Emfang. Skjøde har fremsendt dokumentation for at de overholder kravene. Vi har nu 

aftalt uvildig kontrol af Skjødes dokumentation for de udførte arbejder i nr. 36 med et 

lokalt ventilationsfirma. Resultatet af denne kontrol vil danne grundlag for næste skridt i 

forhold til Skjøde.  

Installationskabler i jord. Krævet dokumentation for korrekt nedgravning/ beskyttelse er 

fortsat ikke modtaget 

Opretning af tegninger. Trods gentagne tilsagn har vi fortsat ikke modtaget noget fra 

Skjøde. 

Error fejl: Der er aftalt at arrangere en gennemgang af registrerede fejl med teknikere fra 

Danfoss, Kaj Larsen og Skjøde efter sommerferien. Dato er endnu ikke meldt ud. 

Hækpanter. Afventer Skjødes tilbagemelding efter besigtigelse hækplanter den 6.7.2022 

Gregersmindestien: Vi afventer fortsat at modtage dokumentation for at kommunen ikke 

kan gøre indsigelser mod Hjorteparken mod det plantede. 

 

4. Status forbrugsmålere Brunata 

Årsagen til at den enkelte bofælle ikke kan følge sit forbrug løbende skyldes problemer 

hos Brunata. Det forventes dog at årsafregningen for 2022 kan finde sted som planlagt. 



5. Status klage forbrugsregnskaber 2021 

DAB har nu erkendt, at de havde lavet en fejl, hvor de ikke havde foretaget en opgørelse 

efter forbrug. DAB vil snarest foretage en ny beregning, der vil tilgå den enkelte. Bjarne Ø 

vil udsende information. 

6. Status OG 

Bjarne Ø oplyste, at OG forventes at betale for fældning af Asken, idet den udgør en 

sikkerhedsrisiko for færdsel i området. BØ indhenter 3 tilbud fra firmaer. 

7. Andet 

 

 

4. Orientering fra bestyrelsesmedlemmer 

 

1. Status udvalg grupper. Intet nyt.  

2. Bjarne G. oplyste, at han og Jørgen havde sat udvendige håndtag på 10 boliger. De havde 

under arbejdet konstateret, at tætningslisterne på 3 boliger skulle udskiftes.  

 

  

5. Sager til behandling  

 

1. Ansøgning udeudvalg 

a. Som normalt kan der bestilles smørrebrød og drikkelse til de bofæller, der deltager den 

8.10.22 

b. Der kan indkøbes 3 rødtjørn til området vest for fælleshuset. 

2. Behandling af tilbud på fældning af Asketræ 

Kommunen har tiltrådt, at træet kan fældes, men da OG forventes at dække udgiften 

udgår punktet jf. 3.6 

3. Ansøgning pilotprojekt Per Johansen 

Per og Ole har foreslået at der startes et pilotprojekt for at finde frem til en løsning på 

emhætteproblematikken. Bestyrelsen besluttede, at formanden tog en snak med Per og 

Ole, 

4. Udarbejdelse af forslag ang. Ud- og indflytningsprocedure boliger 

Udsat 

5. Andet 

 

 

6. Eventuelt:  

  


